## **CURRICULUM VITAE**

### **Personal Information:**

Name: Heba Khaled Hatem Al-Hashimi

**Birth Date: 23.5.1987** 

**Gender:** Female

Nationality: Iraqi

Marital Status: Married

Address: Iraq-Duhok-Avro City

Mobile: +9647512008020

+9647732008020

#### **Email:**

heba.khaled@uoninevah.edu.iq

### **Qualifications:**

- M.B.Ch.B. from Medical School of Mosul in 2015. One of the top ten students on my batch.
- MSc. In Medical Physiology from Medical School of Mosul in 2021. One
  of the top ten students on my batch.

### Languages:

- Speaks Arabic (Mother language).
- Speaks English (Fluently).
- Speaks Kurdish (Basic).



### **Experience & Trainings:**

At the moment / I'm Working as a Senior Lecturer in Nineveh medical college – Medical Physiology Department, as a tutor delivering practical training and lectures to the 2<sup>nd</sup> year students of our medical college. (September 2018 –September 2023)

Previously/ Worked as a junior resident Doctor in Duhok/Zakho Hospitals:

- 3 Months at the Internal Medicine ward at Zakho General Hospital.
- 3 months at the Paeditrics ward at Zakho General Hospital.
- 3 months at the Gynecology/Obstetrics ward at Zakho Maternity Hospital.
- 3 months at the General Surgery ward at Zakho Emergency Hospital. (November2016-November2017)

There I had the opportunity to practice various clinical skills of both a physician and a nurse from Injections, IV lines, Urinary catheterization, lumbar puncture and taking a detailed history and doing appropriate examinations and referral for investigations and prescribing medications.

I have seen and participated in many normal deliveries and caesarian sections.

I have also attended various operations form general surgery to specific surgical operations.

I did a lot of volunteering at the ER. Department where I had the chance to see alot of different medical and surgical cases

Previously/ Working as a medical doctor for MSF (Doctors without borders ) in their various mobile clinics distributed in the following disputed area's locations Zummar , Abo-Wajna , Bardia and Chronic diseases clinic at Domiz camp for Syrian Refugees from (August 2015 to April 2016).

Then I was promoted and selected by MSF HR after a series of extensive trainings and feedbacks to be the head of medical activities (HMA) of Domiz Camp and Zummar area – Disputed territories mobile clinics plus the newly emerging project of Tal-Marak Maternity center where I had the responsibilities of both the HMA and Medical team leader MTL due to her absence at the time for 3 consecutive months from (April 2016 to July 2016) then after the arrival of the new MTL, there was no more need for my position as a HMA and I left MSF and pursued a job at Directorate of health and finished my year of residency as a Junior house doctor.

Before that / Working as a resident Doctor at the Cardiac Catheterization Department in Shilan private hospital/Duhok). Where I have to evaluate the patient's clinical status, investigations, medications prior to the procedure and also monitor them for about 8 hrs after, then discharge them home if no complications arises. (December 2014 up to July 2015)

- I have a training course in Advanced Trauma Live Support (ATLAS system).
- I have training in Cholera and other Acute Diarrheal illnesses with MSF.
- I have training in Chemical warfare and how to manage the common exposures with MSF.
- I have a training course with MAG organization regrading Landmines, cluster munitions and bombs and how to act in case you encountered such a situation.
- I have a training course and practiced how to manage Chronic Diseases cases in MSF clinic at Domiz camp.

### **Activities & Memberships:**

- A Member in the Iraqi Medical Association since 2014.
- I have attended the Nineveh 4<sup>th</sup> medical conference in April 2019 and was a member of the foreign affairs committee organizing the conference.
- I have also attended the various activities held in Nineveh University throughout 2018-2023 such as medical conferences, workshops, trainings in different medical departments.
- I have participated and passed with success the GLP training course in ISO 17025 in June from 19-27/ 2019.

### Other skills:

- Uses different programs on the computer efficiently like Word, Power point Excel efficiently.
- I have a good experience in translation from English to Arabic in certain topics.

# السيرة الذاتية



## معلومات شخصية:

الأسم: هبة خالد حاتم الهاشمي

تاريخ الولادة:23.5.1987

الجنس: أنثى

الجنسية: العراقية

الحالة الأجتماعية: متزوجة

العنوان: العراق - دهوك - افروسيتي

رقم الموبايل: +9647512008020

9647732008020+

heba.khaled@uoninevah.edu.iq الأيميل:

## المؤهلات:

- شهادة البكالوريوس. من كلية الطب في الموصل عام 2015. واحد من العشرة الأوائل على دفعتى.
  - شهادة الماجستير. في علم وظائف الأعضاء الطبية من كلية الطب بالموصل عام 2021. ومن العشرة الأوائل على دفعتي.

## اللغات:

- تتحدث العربية (اللغة الأم).
- تتحدث الانجليزية (بطلاقة).
- تتحدث الكردية (الأساسية).

## الخبرة والدورات التدريبية:

- حاليا / أعمل كمحاضر أول في كلية طب نينوى قسم الفسيولوجيا الطبية، كمدرس لتقديم التدريب العملي والمحاضرات لطلاب السنة الثانية في كليتنا الطبية. (سبتمبر 2018 سبتمبر 2023)
  - سابقاً/ عمل كطبيب مقيم دوري في مستشفيات دهوك/زاخو:
    - 3 أشهر في قسم الطب الباطني في مستشفى زاخو العام.
    - 3 أشهر في جناح طب الأطفال في مستشفى زاخو العام.
  - 3 أشهر في قسم أمراض النساء والتوليد في مستشفى زاخو للولادة.
  - 3 أشهر في جناح الجراحة العامة في مستشفى زاخو للطوارئ.(نوفمبر 2016 نوفمبر 2017)

هناك أتيحت لي الفرصة لممارسة المهارات السريرية المختلفة لكل من الطبيب والممرض من الحقن والخطوط الوريدية والقسطرة البولية والبزل القطني وأخذ التاريخ المرضي التفصيلي وإجراء الفحوصات المناسبة ووصف الأدوية.

لقد رأيت وشاركت في العديد من الولادات الطبيعية والقيصرية.

لقد حضرت أيضًا عمليات مختلفة من الجراحة العامة إلى عمليات جراحية محددة. لقد قمت بالكثير من العمل التطوعي في غرفة الطوارئ. القسم الذي أتيحت لي فيه الفرصة لرؤية الكثير من الحالات الطبية والجراحية المختلفة

سابقاً/ العمل كطبيب لمنظمة أطباء بلا حدود (أطباء بلا حدود) في عياداتها المتنقلة المختلفة الموزعة في مواقع المنطقة المتنازع عليها التالية زمار وأبو وجنة وبرديا وعيادة الأمراض المزمنة في مخيم دوميز للاجئين السوريين من (أغسطس 2015 إلى أبريل 2016)).

ثم تمت ترقيتي واختياري من قبل الموارد البشرية في منظمة أطباء بلا حدود بعد سلسلة من التدريب المكثف لأكون رئيسًا للأنشطة الطبية في مخيم دوميز ومنطقة زمار - العيادات المتنقلة في المناطق المتنازع عليها ، بالإضافة إلى المشروع الناشئ حديثًا لمركز تل مرق للأمومة حيث لقد تحملت مسؤوليات كل من HMA وقائد الفريق الطبي MTL بسبب غيابها في ذلك الوقت لمدة 3 أشهر متتالية من (أبريل 2016 إلى يوليو 2016) ثم بعد وصول MTL الجديد، لم تعد هناك حاجة لمنصبي وتركت منظمة أطباء بلا حدود وتابعت وظيفة في مديرية الصحة وأنهيت سنة إقامتي كطبيب مقيم دوري.

قبل ذلك / عمل كطبيب مقيم في قسم قسطرة القلب في مستشفى شيلان الخاص / دهوك). حيث يجب علي تقييم الحالة السريرية للمريض والفحوصات والأدوية قبل الإجراء ومراقبته أيضًا لمدة 8 ساعات بعد ذلك، ثم إخراجه إلى المنزل في حالة عدم ظهور أي مضاعفات. (ديسمبر 2014 حتى يوليو 2015)

- لدي دورة تدريبية في الدعم المباشر المتقدم للإصابات (نظام أطلس).
- حصلت على تدريب في مجال الكوليرا وأمراض الإسهال الحادة الأخرى مع منظمة أطباء بلا حدود.
  - حصلت على تدريب في مجال الحرب الكيميائية وكيفية إدارة حالات التعرض المشتركة مع منظمة أطباء بلا حدود.
  - عندي دورة تدريبية مع منظمة MAG حول الألغام الأرضية والذخائر العنقودية والقنابل وكيفية التصرف في حال واجهت مثل هذا الموقف.
  - حصلت على دورة تدريبية وتدربت على كيفية إدارة حالات الأمراض المزمنة في عيادة منظمة أطباء بلا حدود في مخيم دوميز.

## الأنشطة والعضويات:

- عضو في نقابة الأطباء العراقية منذ عام 2014.
- لقد حضرت مؤتمر نينوى الطبي الرابع في نيسان 2019 وكنت عضوا في لجنة الشؤون الخارجية المنظمة للمؤتمر.
- لقد حضرت أيضًا الأنشطة المختلفة التي أقيمت في جامعة نينوى خلال الفترة 2018-2023 مثل المؤتمرات الطبية وورش العمل والدورات التدريبية في الأقسام الطبية المختلفة.
  - شاركت واجتزت بنجاح الدورة التدريبية GLP في ISO 17025 في الفترة من 19-27/ يونيو 2019.

## مهارات اخری:

- يستخدم البرامج المختلفة الموجودة على الكمبيوتر مثل Word و Power Point و Excel.
  - أمتلك خبرة جيدة في الترجمة من الإنجليزية إلى العربية في مواضيع معينة.